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                                          Zápis č. 6/2017 

ze zasedání Zastupitelstva Obce Teplýšovice konaného ve 

čtvrtek 31.8. 2017 v 18:00 hod. v Teplýšovicích   

 
Č. j.: 0396/17/OÚ/JŠk 

 

Přítomni: J. Škvor, Mgr. P. Goby, V. Sahula, J. Pessr, Ing. P. Dřízal, Ing. M.  Stařecký. 

                 

Omluveni: Ing. O. Škvor. 

 

Ověřovatelé zápisu: Ing. M. Stařecký, J. Pessr. 

Zastupitelstvo bylo usnášení schopné. 

Program zasedání: 
 

 
 

1) Navýšení nejvyššího počtu žáků ve třídě MŠ-BORŮVKA. 

2) Příspěvek na stravné předškolákům MŠ, 1. a 2. ročníku v ZŠ. 

3) Rozpočtové opatření č. 7/2017. 

4) MMR ČR – DT 6 Podpora obnovy sportovní infrastruktury-rozpočet. 

5) SZIF-plnění smlouvy na dodávku traktoru s lesní nástavbou. 

6) Zařizování pracoviště na OÚ. 

7) Úpravy prostoru pro DH Sokolovna. 

8) Oprava komunikace Zálesí-ukončení díla, žádost o proplacení. 

9) OPŽP_společný projekt CHOPOS- oddělený sběr BRO–fin. spoluúčast obce na 

pořízení svozové techniky. 

10) Výsledek žádosti ČEZ o podporu výsadby stromořadí. 

11) Panská stodola. 

12) Farní charita Vlašim-informace o službách v území, žádost o fin. podporu.  

O rozšíření programu požádal starosta obce a velitel JSDHO:                                

13) CAS-vypracována a podána žádost o refundaci. 

14) Požár _NASS – 12.8.2017. 

 

 

Zastupitelé program schválili včetně jeho rozšíření. 

  

1. Navýšení nejvyššího počtu žáků ve třídě MŠ-BORŮVKA. 

 

Na základě znalosti podkladů a zejména znalosti kladného závazného stanoviska Krajské 

hygienické stanice pro Středočeský kraj, Územní pracoviště Benešov, č.j. KHSSC 47040/2017 

ze dne 28.8.2017 zastupitelé vzali na vědomí, že starosta obce bude ZŠ a MŠ Teplýšovice 

udělovat výjimku z nejvyššího počtu žáků ve třídě Borůvka MŠ ze stávajícího počtu žáků 24 

na počet žáků 25, a to dle § 23 odst. 5 a § 177 odst. 1 zákona č. 561/2004 Sb., školský zákon. 

Důvodem je přistěhování nových obyvatel s trvalým pobytem v obci. Jedním z nově 

přistěhovaných je dítě ve věku, podle školského zákona, kategorie předškolák, z čehož pro obec 

vyvstala povinnost naplnění § 178, resp. 179, školského zákona. Výjimka bude stanovena v 

souladu uvedeným Rozhodnutím orgánu ochrany veřejného zdraví KHS Středočeského kraje. 

 



2 
 

Zastupitelé berou na vědomí udělení výjimky starostou obce z nejvyššího počtu žáků ve třídě 

Borůvka MŠ v Teplýšovicích na nejvyšší počet žáků 25, a to na dobu určitou s platností do 

31.8.2018.   

 

2.  Příspěvek na stravné předškolákům MŠ, 1. a 2. ročníku v ZŠ.  

 

Zda obec zůstane u poskytování finančního příspěvku žákům na stravné pro školní rok 2017-

2018 bylo předmětem jednání zastupitelů.  

Dosavadní praxe: 

1. Za žáky v 1. a 2. postupovém ročníku je propláceno školní kuchyni z obecního rozpočtu 

stravné vždy v daném školním roce formou periodických měsíčních plateb v částkách, 

odpovídajících skutečně odebranému počtu obědů jednotlivými strávníky. 

2. Rodičům žáků, absolventů předškolního ročníku v Mateřské škole Teplýšovice, kteří jsou na 

základě ukončeného přijímacího řízení zapsáni do stavu v Základní škole Teplýšovice do 1. 

třídy v každém novém školním roce, je z rozpočtu obce vrácena částka, která odpovídá ceně 

obědů žákem skutečně odebraných ve školním roce minulém, kdy byl žák předškolákem.  

Za školní rok 2016-2017 obec přispěla na stravné žákům 1. a 2. třídy ve výši: 45.672,-Kč za 

období 1-6/2017. 

Za předškoláky přecházející z MŠ do 1. třidy ZŠ Teplýšovice, skutečně zapsané ve školním 

roce 2017-2018, již vrátila obec rodičům stravné: 25.938,-Kč. 

 

Návrh:  

1) předškolákům z MŠ, kteří budou zapsáni do 1. třídy ZŠ obec proplatí stravné za poslední rok 

docházky do MŠ ve výši ceny obědů skutečně odebraných, 

2) žákům 1. třídy bude obec proplácet obědy dle předpisu školní jídelnou za obědy skutečně 

odebrané po celý školní rok. 

 

Otázka: „Kdo je pro návrh?“ 

 

PRO – 6                                                  PROTI – 0                                        Zdržel se hlas. – 0 

 

Zastupitelé schválili poskytování finančního příspěvku žákům na stravné pro školní rok 2017-

2018 v rozsahu dle návrhu. 

 

Ing. M. Stařecký navrhl úsporami z rozpočtu přispívat organizaci na jiné školní aktivity. 

Návrhem se bude zastupitelstvo zabývat při sestavování rozpočtu na následující hospodářský 

rok.  

 

3. Rozpočtové opatření č. 7/2017. 

 

Se znalostí, v předstihu zaslaných podkladů, o rozpočtovém opatření č. 7/2017 zastupitelé 

hlasovali. 

 

Otázka: „Kdo je pro schválení RO č. 7/2017?“  

 

PRO – 6                                                PROTI – 0                                        Zdržel se hlas. – 0 

 

Zastupitelé schválili rozpočtové opatření č. 7/2017. 
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4. MMR ČR – DT 6 Podpora obnovy sportovní infrastruktury-rozpočet. 

 

S cílem využít vyhlášený dotační program obec podala dne 17.8.2017 žádost o dotační podporu 

na projekt „Rekonstrukce tělocvičny Sokolovny v Teplýšovicích“. Podnětem k podání projektu 

je několik let opakovaně podávaná žádost ZŠ zřizovateli o přizpůsobení podmínek v tělocvičně 

pro celoroční využívání prostor k plnění výukového programu školy i školky. Nedostatky 

v zařízení prostor a zejména nevyhovující tepelně izolační vlastnosti objektu do významné míry 

toto využívání znesnadňovaly či zcela vylučovaly zejména v zimním období. 

Před podáním žádosti došlo k pořízení řady potřebných podkladů plánovaných změn. Starosta 

absolvoval s žáky ZŠ komunitní plánování na konci školního roku za tímto konkrétním účelem. 

Změny se týkají jednak stavebních úprav prostor šaten a sociálního zařízení, úprav stávající 

podlahy, akustického a tepelně izolačního řešení obálky tělocvičny, výměny osvětlovacích 

zdrojů, výměny dveří a instalace zařízení ochrannými bezpečnostními prvky oken a radiátorů 

v tělocvičně. 

Zastupitelé s podáním žádosti o dotaci a s rozsahem plánovaných úprav souhlasí a informace o 

podání žádosti o dotaci berou tímto na vědomí.   

 

 

5. SZIF-plnění smlouvy na dodávku traktoru s lesní nástavbou. 

 

V minulém roce se obec ucházela v programu PRV na období 2014-2020 SZIF ČR o dotační 

podporu pro pořízení nové techniky na úseku hospodaření v obecních lesích. V souvislosti 

s jeho naplňováním vysoutěžila dodavatele na malotraktor BRANSON 6025C mimo jiné 

obsahující ochranné lesnické prvky kabiny, čelní nakladač a rampovač na soustřeďování 

potěžebních zbytků. Na základě platné smlouvy s dodavatelem ALFA PROFI s.r.o., IČ: 291 

87 923, podal starosta dne 9.8.2017 objednávku na dodávku závazku. 

 

Zastupitelé vzali podání objednávky společnosti ALFA PROFI s.r.o.  na dodávku malotraktoru 

BRANSON 6025C na vědomí. 

 

 

6. Zařizování pracoviště na OÚ. 

 

Starosta informoval zastupitele o probíhajících činnostech, s cílem naplnit usnesení ZO č. 

4/2017 a zřídit nové administrativní pracovní místo na OÚ, jimiž dochází postupně k realizaci 

prostorového oddělení samostatné kanceláře od prostor recepce, kterou zrealizuje společnost 

GALDO s.r.o., způsobem hliníkové a prosklené konstrukce v nabídkové ceně 63 767,-Kč, 

společnost 6PLUS s.r.o. dodá nutný hardware a software pro pracoviště a zároveň pro 

modernizaci datového serveru a dvě nové tiskárny pro obě pracoviště CzechPoint v ceně 

59 075,- Kč, společnost SALIT s.r.o. pro nové oddělené pracoviště knihovny a kronikáře 

dodává nábytkový komplet v ceně 14 860,-Kč. 

Předpoklad zní, že pracoviště by mělo přijmout novou pracovní sílu na částečný pracovní 

úvazek cca v měsíci říjnu až listopadu tohoto roku.      

 

7. Úpravy venkovního prostoru pro DH Sokolovna. 

 

Příprava pro montáž hracích prvků na novém dětském hřišti u Sokolovny postupuje stavební 

obnovou bývalého oplocení v původní trase, kdy vzniká nová betonová podezdívka a zároveň 

stavebním provedením dochází ke stabilizaci nově vzniklých dvou výškově mimoúrovňových 
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ploch, což si budoucí instalace herní sestavy a herních prvků dispozičně vyžaduje. V rámci 

oplocení bude do prostoru hřiště přivedena pitná voda, instalována náhrada podpěrného bodu 

stávajícího telekomunikačního vedení. Práce jsou prováděny svépomocí v režii obce a budou 

vícenákladem nad rámec výdajů za hrací prvky.  

 

8. Oprava komunikace Zálesí-ukončení díla, žádost o proplacení. 

 

Dne 21.7.2017 předala stavební společnost PROXIMA spol. s r.o. zrealizované dílo v rámci 

dotačního programu MMR ČR v ceně 332 884,- Kč, což je v souladu se smlouvou o dílo ze dne 

30.6.2017. Vedle opravy komunikace došlo na základě vzniklých okolností k úplné výměně 

propustku pro převádění odtokové vody z tělesa krajské komunikace č. III/1106, který převádí 

odpadní vodu pod MKO 17c. Propustek při zpevňování podloží pod silničním tělesem byl 

nalezen zcela v destruovaném nefunkčním stavu. Tato výměna a do komunikace nad rámec 

plánu instalovaný štěrbinový žlab, stály obec vícenáklady v ceně 22 990,- Kč. 

 

Obec bezodkladně požádá poskytovatele o proplacení 50% dotace. 

  

9. OPŽP_společný projekt CHOPOS- oddělený sběr BRO–fin. spoluúčast obce na pořízení 

svozové techniky. 

 

V rámci společného projektu DSO CHOPOS pro sběr a následný svoz biologicky 

rozložitelného odpadu z obce na kompostárnu ve Struhařově bylo rozhodnuto starosty 

zainteresovaných obcí na realizaci projektu, o nákupu kontejnerového svozového vozidla 

tovární značky IVECO. Z pohledu dotačního projektu jde o neuznatelný náklad a z toho důvodu 

se bude automobil pořizovat za sdružené finanční prostředky z rozpočtu obcí. V případě obce 

Teplýšovice bude finanční podíl činit 121 148,-Kč, přičemž jednu polovinu částky je třeba 

uhradit v průběhu měsíce září tohoto roku. Druhá polovina bude hrazena z rozpočtu r. 2018. 

Výdaj v letošním roce se provede úpravou rozpočtu prostřednictvím nejbližšího rozpočtového 

opatření. 

 

Pořízení svozového automobilu do majetku DSO CHOPOS  a pro obec plynoucí finanční podíl 

na úhradu kontejnerového automobilu IVECO berou zastupitelé na vědomí.  

 

10. Výsledek žádosti ČEZ o podporu výsadby stromořadí. 

 

Obec se ucházela v nadačním programu ČEZ o získání dotační podpory pro výsadbu ořešákové 

aleje v délce 600 metrů podél místní komunikace č. MKO 17c. Poskytovatel dotace žádosti 

nevyhověl.  

Jako další příležitost se nabízí dotační program POPFK a spolupráce s ČSOP Vlašim ve smyslu 

vypracování projektové dokumentace včetně fyzické realizace v terénu. Výběr zhotovitele prací 

nepodléhá zákonu o zadávání veřejných zakázek, což je deklarováno v pravidlech POFPK.  

O zadání vypracování projektové dokumentace k žádosti o dotaci ČSOP Vlašim, o zadání 

fyzické realizace výsadby stromořadí stejné společnosti zastupitelé hlasovali. 

 

Otázka: “Kdo souhlasí, aby ČSOP Vlašim vypracoval projektovou dokumentaci k dotačnímu 

titulu POPFK, podal žádost o dotaci a v případě získané dotační podpory následně výsadbu 

ořešákové aleje podél MKO 17c realizoval?“  

 

 PRO – 6                                                  PROTI – 0                                        Zdržel se hlas. – 0 
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Zastupitelé odsouhlasili, aby ČSOP Vlašim vypracoval projektovou dokumentaci k dotačnímu 

titulu POPFK, podal žádost a v případě získané dotační podpory následně výsadbu ořešákové 

aleje podél MKO 17c realizoval. 

 

11. Panská stodola. 

 

Starosta seznámil zastupitele s výsledkem jednání se Stavebním úřadem v Benešově, na němž 

urgoval další postup řízení ve věci Panské stodoly v Čeňovicích ve fázi po vydaném Rozhodnutí 

Ministerstvem pro místní rozvoj ČR č.j. MMR-16765/2017-83/1081, kterým je věc vrácena 

k opakování řízení. Rozhodnutí je v této době pravomocné, spis je zpět na Stavebním úřadě 

v Benešově. 

Stavební úřad se na ústním projednání se starostou obce vyjádřil, že věc postoupil svému 

právnímu oddělení s cílem podat soudu tzv. určovací žalobu, a dopracovat se tak k soudnímu 

rozhodnutí o vlastníkovi stavby. Vlastnictví budovy na pozemcích č. par. 22/7, 22/8, 22/10 a 

22/12 v k.ú. Čeňovice není na katastrálním úřadě nijak zapsané.  

Stavební úřad má zároveň názor, že nebude uplatňovat § 135 odst. 3 stavebního zákona, kterým 

by mohl nařídit provedení nutných zabezpečovacích prací stavebnímu podnikateli, který je 

k jejich provedení odborně vybaven, a to z důvodu, že by Město Benešov tyto práce muselo 

jako ORP hradit.  

Starosta následně při jednání argumentoval „nebezpečím z prodlení“. Na tento argument má 

Stavební úřad řešení, a to ve formě úplného uzavření komunikace III/11115 pro veškerou 

dopravu, tedy i autobusovou. 

O této variantě byla vedena diskuse v plénu. Zásadní otázkou jsou důsledky takového opatření, 

kdy by byli občané Čeňovic, Střížkova a Věřic odříznuti od autobusového spojení na dobu, 

která se nedá v současnosti a s ohledem na soudní projednávání, predikovat. Zastupitelé si dále 

uvědomují, že neexistence autobusové dopravy by mohla přinést komplikaci i se zimní údržbou 

komunikace č. III/11115, je totiž nutné zajistit údržbu pro dostupnost Čeňovic z obou směrů 

s ohledem na IZS. 

Závěrem vyzněl z pléna požadavek na vznesení písemné žádosti Stavebnímu úřadu o podání 

vysvětlení dalšího postupu. Starosta naopak doporučuje vyčkat na soudní výrok k určovací 

žalobě, což odůvodňuje obavou z úplného uzavření krajské komunikace. 

 

12. Farní charita Vlašim-informace o službách v území, žádost o fin. podporu. 

 

Farní charita Vlašim se obrací na obec s žádostí o finanční příspěvek za služby poskytované 

potřebným občanům na jejím správním území. 

Zastupitelé se dohodli na vyžádání písemného konkretizování, jaké služby a komu je charita 

v letošním roce na území obce poskytovala. 

Žadatel bude písemně vyzván k poskytnutí požadovaných informací. Rozhodování o příspěvku 

se z uvedených důvodů odkládá. 

 

13. CAS-vypracována a podána žádost o refundaci. 

 

V rámci každoročních vypořádání Středočeským krajem ve věci refundací účelových 

neinvestičních nákladů za činnost JPO III v rámci zapojení jednotky do IZS Středočeského 

kraje má obec informaci, že ji budou refundovány výdaje i na opravu havarované CAS, ke které 

došlo dne 12.5.2017 při výjezdu k požáru mimo správní území obce. Hasičská cisterna se 

opravuje v místním autoservisu AUTO OTTL s.r.o., za vydatné spolupráce se společností 

JASA s.r.o.. Oprava si vyžádala náklad ve výši 229 055,-Kč.  
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O účelovou dotaci Středočeský kraj požádala obec již 27.7.2017, kdy celkové výdaje na požární 

činnost dosáhly v účtovacím období částku 280 998,-Kč. 

 

14. Požár12.8.2017. 

 

Velitel zásahové jednotky seznámil zastupitele s průběhem zásahu IZS v souvislosti s událostí 

dne 12.8.2017, kdy došlo k požáru na soukromém majetku v rekreačním objektu č.e. 002 

Teplýšovice. 

V současné době je požářiště předmětem vyšetřování příčin vzniku požáru pověřeným orgánem 

státní správy HZS Středočeského kraje. 

 

Zastupitelé vzali správu velitele JSDHO na vědomí. 

 

 

Usnesení ZO č. 6/2017 ze dne 31.8.2017 

ZO schválilo: 
 

1. 1) předškolákům z MŠ, kteří budou zapsáni do 1. třídy ZŠ obec proplatí stravné za 

poslední rok docházky do MŠ ve výši ceny obědů skutečně odebraných, 

2) žákům 1. třídy bude obec proplácet obědy dle předpisu školní jídelnou za obědy 

skutečně odebrané po celý školní rok, 

      2.   rozpočtové opatření č. 7/2017, 

      3.  aby ČSOP Vlašim vypracoval projektovou dokumentaci k dotačnímu titulu POPFK, 

podal žádost a v případě získané dotační podpory následně výsadbu ořešákové aleje 

podél MKO 17c realizoval, 

      4.   odložilo jednání o finančním příspěvku Farní charitě Vlašim. 

 

 

 

ZO bere na vědomí: 

 
1. udělení výjimky starostou obce ZŠ a MŠ Teplýšovice z nejvyššího počtu žáků ve třídě 

Borůvka MŠ v Teplýšovicích na nejvyšší počet žáků 25, a to na dobu určitou s platností 

do 31.8.2018 pro školní rok 2017-2018, 

2. podání žádosti MMR ČR – DT 6 Podpora obnovy sportovní infrastruktury o dotaci, 

rozsah plánovaných úprav v tělocvičně s přiléhajícím technickým zázemím, 

3. podání objednávky společnosti ALFA PROFI s.r.o. dodávku malotraktoru BRANSON 

6025C, 

4. činnosti vedoucí k zařizování administrativního pracoviště na OÚ, 

5. přípravné činnosti před montáží hracích prvků na novém dětském hřišti u Sokolovny, 

6. zrealizování dotačně podpořené opravy komunikace Zálesí a podání žádosti o 

proplacení nákladů ve výši 166 400,-Kč, 

7. pořízení svozového automobilu do majetku DSO CHOPOS a pro obec plynoucí finanční 

podíl na úhradu kontejnerového automobilu IVECO ve výši 121 148,- Kč, 

8. informace ohledně Panské stodoly, 

9. vypracování a podání žádosti Středočeskému kraji o refundaci vynaložených nákladů 

na požární ochranu ve výši 280 998,- Kč, 

10. zprávu velitele JSDHO o požáru na soukromém majetku č.e. 002 v Teplýšovicích.  
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Zasedání ZO bylo ukončeno ve 22:15 hod. 

V Teplýšovicích dne 6.9.2017 zapsal Josef Škvor 

 

 

 

                                                                                                   ……………………………….. 

                                                                                                                  starosta obce 

 

Příští zasedání ZO je naplánované na závěr měsíce říjen 2017 v Teplýšovicících, zasedací 

místnost OÚ v 18:00 hod., termín bude zveřejněn způsobem v místě obvyklým. 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:    ……………………….                           ……………………………….. 

                                          Ing. M. Stařecký                                               J. Pessr      

 

 

 

 


